

Soude

**Au GRé de
TeS eNVies**

MAISON
&OBJET
P A R I S

CRAFT Hall5A
Stand H40

Céramiste d'art



Sylvie Gorde est très sensible aux formes céramiques porteuses de sens, reflet du travail de l'artiste. Le lien avec l'usage et le pouvoir symbolique de l'objet persiste dans sa démarche.

Ces contenants en grés, nés du prolongement des mains, sont synonymes d'offrande et partage; un lien entre le passé et avenir.

L'inspiration de leurs lignes et de leurs courbes, à la fois organiques et sensuelles, provient de la nature poétique qui nous entoure, ainsi que ces petits poissons qui se promènent doucement

Art ceramist

Sylvie Gorde has a sensitivity towards ceramic forms that have a meaning and that reflects in her work.

The link between the usage and symbolic power of the object, persists in her approach.

These stoneware containers were created from the extension of her hands and are synonymous with offering and sharing ; a link between the past and the future.

The inspiration for their lines and curves, both organic and sensual, comes from the poetic nature that surrounds her ; like the small fish that are slowly swimming about.



Sylvie Gorde

05000 Gap

+33(0)621694841

sylviegorde1@gmail.com

WWW.sylviegorde.fr

